主旨：UAiTED 2023創新競賽報名至3/29截止，歡迎鼓勵同學踴躍參加！
本活動由溫世仁文教基金會-全球產學未來人才培育策略聯盟(UAiTED)主辦，鼓勵16所聯盟大學的學生組隊合作提案，為全球永續發展共盡心力。今年主題圍繞三項，包括：增加可再生能源容量、高齡化社區的居家與社會照護，以及大型社區的家庭垃圾處理。
競賽獎金：
[bookmark: _GoBack]冠軍隊伍5,000美元
亞軍隊伍3,500美元
季軍隊伍2,500美元
競賽進行方式：
第一階段為學生個人報名，入選學生將組成跨國團隊線上討論進行提案，過程中由專業人員擔任指導老師；4月至6月進行初賽提案並評選，進入決賽團隊於8月3日至8月5日赴海外(馬來西亞、香港、新加坡或台灣，地點待訂)進行決賽。參加決賽隊伍海外來回機票與住宿，將由溫世仁文教基金會提供！
報名截止日期至3/29下周三，機會難得，歡迎同學踴躍參加！
競賽訊息與報名請點選 【點我報名】。或洽UAiTED秘書處，E-mail: uaited2019@gmail.com。



Registration for the 2023 UAiTED Innovation Competition is now open!
This competition aims to encourage proposals from students across 16 alliance universities, with the objective of leveraging high-tech innovation to facilitate ideas and solutions for problems related to global sustainable development. The themes for this year's competition are Increasing the Renewable Energy Capacity, Home and Social Care for the Aging Communities, and Domestic Waste Handling for Large City Community.
The winners of the competition will receive cash prizes:
1st place: USD $5,000
2nd place: USD $3,500
3rd place: USD $2,500
The first step is for individual students to register before March 29th, 2023. Selected students will form cross-national teams and receive guidance from professional mentors. From April to June, there will be preliminary proposal submissions and evaluations. Finalist teams will travel overseas (to Malaysia, Hong Kong, Singapore, or Taiwan; location to be determined) from August 3rd to 5th for the final competition. UAiTED will provide round-trip airfare and accommodation for the finalist teams.
For more information, please visit at UAiTED website or email uaited2019@gmail.com.
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